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Aanwezig: Sabine Beckers (Sporting A), Sofie Van Den Ende (Sporting A),  Natalie Vanhove (Sporting A), 

Jan Caljon (stedelijk wijkoverleg Deurne),  

Vertegenwoordiging van de clubs: (In twee delen) 

Deel 1 overleg: KVC  Olympic (Luis Asselberghs, Benny van Loon), Deurne Korfbal (Marc De Wever, Linda 

Verdonck),   

Deel 2 overleg: Spartacus korfbal (Raymond Fabri, Jan Neelen, An Van den Bussche), Deurne OB (D’Hulst 

Daniël), 

Participatiestuurgroep: Ronny Rogge (Deel 1 overleg) 

 

1. Welkom en agenda 

 

2. Introductie van het overleg 

Naar aanleiding van een aantal ruimtevragen die bij de sportdienst binnenkomen en de vraag naar 

infrastructuursubsidies voor een nieuw kunstgrasveld van Catba, de andere korfbalclub uit Park Groot 

Schijn, heeft de sportdienst de bezetting van de velden en het gebouw herbekeken. Vanuit de roosters 

die voorlagen leek het opportuun de vraag te stellen of het een optie is om hen mee op te nemen in het 

project sportgebouw in Park Groot Schijn. 

 

3. Reacties van de clubs: (deel 1) 

- De clubs zijn niet enthousiast over het voorstel. Catba heeft ooit één vergadering mee gedaan, 

maar heeft dan de mededeling gekregen dat hun stuk nu nog niet wordt aangepakt.  

- De vier ploegen die nu samen betrokken zijn bij het overleg rond het sportgebouw, zijn 

uiteindelijk al zeven jaar samen aan het werken en vergaderen rond dit project.  

- De clubs die wel betrokken zijn hebben altijd de boodschap gekregen dat zij vanuit het nieuwe 

gebouw kunnen doorgroeien.  

- De oefening van de rooster in te vullen is ondertussen een jaar geleden gebeurd. Ondertussen 

zijn er al clubs die de vraag gekregen hebben om gebruik te mogen maken van hun 

gebouwen/terreinnen.  

- Er is binnen het korfbalwereldje wel wat concurrentie tussen de verschillende ploegen. Als er niet 

twee maar drie ploegen op één site zitten, kan deze concurrentie nog wel eens nog groter 

worden.  
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- Er is altijd beloofd dat elke club een kantine voor zichzelf zou krijgen.  

- Er zijn al heel wat toegevingen gedaan vanuit de clubs.  

- Het afscheid van een eigen clubhuis is altijd moeilijk. Het kan nog moeilijker worden als er een 

kantine moet gedeeld worden.  

- Een clubhuis is de thuis van een club, een plaats waar je samen  komt met je leden. Het is ook de 

plaats waar de mensen elkaar ontmoeten. Als je hier geen eigen plaats van kunt maken, dan stokt 

de groei automatisch. Want ouders, spelers blijven komen als de club hen aanstaat. En de club is 

voor een groot deel dit clubhuis.  

- Alle andere vragen, zoals deze van de harmonie en Klas op Stap, zijn welkom en worden praktisch 

verder bekeken. 

 

4. Reacties clubs: deel 2 

 

- Ook hier de bedoeling om als ploeg te groeien. Er staan zelfs een aantal projecten klaar die gaan 

uitgerold worden van zodra de verhuis naar het nieuwe gebouw een feit is (Deurne OB).  

- Het laatste jaar is er al een groei van 50 leden enkel door het perspectief van te groeien naar een 

nieuwe locatie (Spartacus Korfbal).  

- Een nieuwe kantine bijbouwen is geen optie, en het delen van een kantine is ook geen optie.  

- Zoals afgesproken zijn scholen, en buurtsport en andere verenigingen welkom om de kantines te 

gebruiken, mits goede afspraken. 

- Korfbal heeft een familialer karakter. (Een beetje zoals scouts en chiro) En de kantine is dan ook 

hun uithangbord. Als ouders zich goed voelen in de kantine, blijven ze hun kinderen sturen. Dit is 

dus een belangrijk gegeven. Die kantine moet dan ook een beetje gepersonaliseerd kunnen 

worden.  

- Deurne OB heeft 15 jaar ervaring met het delen van een kantine (met Stabelino) en geeft aan dat 

zij zeker niet opnieuw in dergelijk verhaal willen stappen.  

- Er is al jaren vergaderd over dit gebouw, en het zou niet fijn zijn moest er in de laatste fase nog 

iemand bij komen. De vier clubs zijn ondertussen al naar elkaar toe gegroeid. De clubs waren op 

16 november bij de voorstelling van de plannen heel enthousiast. Er wordt nogmaals herhaald 

dat het gebruik naar andere verenigingen zeker geen probleem is. (Er zijn zelfs al concrete vragen 

van bijvoorbeeld begrafenisondernemers) 

- Spartacus had de ambitie om de kantine van de  sporthal te delen op Linkeroever en heeft 

verregaande gesprekken gehad met Sikopi  om deze samen uit te baten. Maar dit is uiteindelijk 

afgesprongen wegens te veel praktische bezwaren. Vb. inventaris. 

 

Vanuit de sportdienst worden bij een samenwerking ook wel wat voordelen gezien: 

- Kosten delen met iedereen. 

- Wedstrijden samen organiseren. 

- Eén iemand voor brouwer en afrekeningen en dergelijke.  

- Er zijn meer vrijwilligers beschikbaar nodig om sportgebouw te laten draaien.  

- Meer leven op site en dus meer sociale controle.  

 

Reacties vanuit de clubs. 

 

- Er is altijd gezegd dat er aandacht ging besteed worden aan een optimale bezetting van het 

gebouw. Dus vragen van een harmonie of van klas op stap kunnen altijd. Alleen moet de concrete 

vraag ook nauwkeurig bekeken worden. Hebben zij stockage-ruimte nodig? Zoja, hoeveel. 

Momenteel geen zicht of dit in het nieuwe gebouw kan komen.  
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- Er wordt nog meegegeven dat er moet gekeken worden welke potten er gaan gezet worden. 

Zodat de clubs hun palen kunnen behouden. 

 

5. Volgend overleg 

Afspraak: 12 april 2016 om 19.00u in DH Deurne 

Op de agenda:  

- Sportseizoen 2017-2018  

Opmaak nieuw bezettingsrooster sportterreinen met opsplitsing korfbalvelden 

- Praktische organisatie van het gebouwbeheer 

 

Meer informatie: 

Stedelijk wijkoverleg Deurne 

t.a.v. Jan Caljon 

03 338 45 88 

wijkoverleg.deurne@stad.antwerpen.be 


